

## Commissie 3

### Notulen

Zitting van 21 september 2021

---

#### **Samenstelling:**

#### **Aanwezig:**

De heer Kurt Persegael, voorzitter; mevrouw Astrid Wittebolle; schepen; de heer Jan Van Otten, schepen; de heer Hannes Anaf, raadslid; de heer Eric Vos, raadslid; de heer Peter Roes, raadslid; de heer Ludwig Nietvelt, raadslid; de heer Bart Voordeckers, raadslid; de heer Wout Schafraet, raadslid; de heer Jeff Dierckx, raadslid; de heer Achraf El Yakhloufi, raadslid; de heer Kevin Janssen, raadslid; de heer Koen De Busser, raadslid;  
Mevrouw Charlotte Verboven, commissiesecretaris;

#### **Zijn eveneens aanwezig:**

de heer Jan van Steenberghe

#### **Verontschuldigd:**

De heer Eddy Grooten, raadslid;

21 september 2021 19:30 -De voorzitter opent de openbare zitting

---

#### **1. Goedkeuring verslag vorige vergadering**

**GOEDGEKEURD**

#### **Notulen**

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd.

---

#### **2. Werkingsverslag en jaarrekening 2019 en 2020 Sportregio Noorderkempen ILV**

**GOEDGEKEURD**

#### **Toelichting**

Volgens de overeenkomst Sportregio Noorderkempen ILV dient iedere deelnemende gemeente jaarlijks het werkingsverslag en de jaarrekening voor te leggen aan de gemeenteraad. Hierbij doen we dit voor 2020, maar ook nog voor 2019 (later owv corona).

#### **Notulen**

Aan de hand van een ppt geven Laure Aerts en Karen Verrydt toelichting bij dit punt.

---

#### **3. Stand van zaken infrastructuurdossiers sport**

**GOEDGEKEURD**

#### **Toelichting**

Tijdens de commissie van 21/01/2020 is er afgesproken dat er tweejaarlijks een terugkoppeling wordt voorzien over de grote sportdossiers (ter vervanging van de voormalige beheerscommissie sport).

## **Notulen**

Schepen Van Otten neemt vooraf even het woord om de nieuwe consultant van de sportdienst, Karen Verrydt, even voor te stellen. Hij meldt nog dat de vraag van Rudy Elst over de stand van zaken van de sporthal wordt verplaatst naar commissie 1 van oktober en dit in samenspraak met Rudy Elst.

Eric Vos vraagt om dit zo compleet mogelijk toe te lichten en vraagt zich af waarom dit op commissie 1 wordt toegelicht en niet op commissie 3.

Schepen Van Otten antwoordt dat de sporthal nog in ontwikkeling is (project Facility) en dus onder bevoegdheid van schepen Stijnen valt.

Aan de hand van een ppt geven Laure Aerts en Karen Verrydt toelichting bij dit agendapunt.

### **Voetbal/basketbal terrein:**

Eric Vos vraagt of er gegevens voorhanden zijn over de bezetting van de huidige terreinen en of de omvorming niet nadelig is voor de tennissers.

Laure Aerts zegt dat men zich niet meer moet registreren en dus zijn hier ook geen actuele gegevens van. Maar zij kan wel meedelen dat de 6 terreinen nooit allemaal samen in gebruik zijn. Er zullen na de omvorming nog 4 tennisterreinen overblijven. Komt er toch meer vraag naar beschikbaarheid dan worden zij doorgestuurd naar de plaatselijke tennisverenigingen.

Eric Vos vraagt of de investering in globo bekeken werd, zodat er nu niet geïnvesteerd wordt en binnen enkele jaren ergens anders sportterreinen worden ontwikkeld, al dan niet in het stadspark.

Schepen Van Otten vult aan dat er zal gewerkt worden met een flexcourt waardoor enkel de gravel wordt verwijderd. Onder de gravel ligt een soort van puzzel als ondergrond waardoor het makkelijk is om snel te kunnen switchen tussen de verschillende ondergronden.

Jan Van Steenberg vraagt of er gekeken werd naar een mogelijkheid om binnen de ring extra sportterreinen te ontwikkelen, zoals bv. in Park Begijne Veldekens. Dit omwille van de veiligheid voor de jeugd zodat zij de ring niet moeten oversteken.

Schepen Van Otten meldt dat deze extra terreinen een grote oppervlakte in beslag nemen. Ook de ondergrond voor deze sportterreinen is van groot belang. Er is hier reeds een speciale ondergrond voor verschillende sportterreinen voorzien, wat het weer een financieel voordeel geeft. Het stadspark is inmiddels een grote sportsite geworden waar verschillende sporten worden aangeboden en dus leek het niet meer dan logisch om dit uit te breiden met extra sporten(terreinen). Mocht er ooit toch een herbestemming komen, in en rond het stadspark, is de ondergrond ook heel snel en makkelijk verwijderd.

Peter Roes vraagt naar de timing.

Laure Aerts meldt dat er gekozen werd voor een quickwin. Door de overlast die er is aan het korfbalveld en de prangende vraag naar extra sportterreinen werd er geopteerd om snel te schakelen. Er diende voor deze aanpassing geen vergunning te worden aangevraagd en de faciliteiten zijn reeds aanwezig. De budgetten voor deze ontwikkeling werden ook niet voorzien in het meerjarenplan.

Achraf El Yakhloufi is heel tevreden met het initiatief en vindt het een goede oplossing nu de druk op het korfbalveld toenam.

Koen De Busser sluit zich hierbij aan, maar vraagt of er rekening werd nagedacht over een 3x3 basketveld, nu dit zo'n hype is.

Loe De Houwer uit het publiek vult aan dat een 3x3 veld de helft is van een gewoon basketveld en dit dus geen probleem vormt.

Jan Van Steenberg vraagt nog of er ook gekeken werd naar de duurzaamheid van dit project.

Laure Aerts meldt dat er voorlopig 1 leverancier gekend is met zo'n 'puzzel' als ondergrond die spreekt over een duurzaamheid van 20 à 25 jaar.

### **Loopparcours:**

Bart Voordeckers is positief over de permanente loopomloop, wat ook heel makkelijk realiseerbaar is. Hij vraagt of er lockers kunnen worden voorzien op één gemeenschappelijk punt op de verschillende omlopen.

### **Stavaza Waterheide**

Luc Debondt vraagt of er al zicht is op de timing voor de verhuis van White Star naar de terreinen van Technico.

Schepen Van Otten meldt dat dit op een volgende commissie zal worden toegelicht want op de terreinen van Technico wordt er nog recreatief voetbal gespeeld en dus zullen er duidelijke afspraken gemaakt moeten worden.

### **Stavaza FRAC**

Eric Vos vraagt of er contact is met het kabinet over welke subsidies er kunnen worden aangevraagd en voor welke bedragen. Want dit zou een belangrijke factor kunnen zijn voor verenigingen om toch iets op te starten. Hij stelt voor om een aantal denkpijlers uit te werken welke mogelijkheden er zijn om zo het perspectief te houden/signaal te geven naar de verenigingen.

Schepen Van Otten meldt dat de termijn voor de aanvraag van subsidies aan Sport Vlaanderen reeds verstreken is. Vanuit de schaatsers zelf zijn er tot op vandaag geen concrete vragen gekomen, maar er wordt volop mee nagedacht over mogelijke opportuniteiten. Zo werd er vanuit het college beslist dat, wanneer er een grote geldschietster zich komt aanmelden, zij een verkennend gesprek zullen aangaan samen met de schaatsers om een blijk van interesse te tonen zonder concrete te plannen op tafel te leggen.

### **Subsidies:**

Jan Van Steenberg vraagt of er enkel subsidies kunnen worden aangevraagd vóór de start van een (renovatie)project of kan dit ook tijdens het uitvoeren van de werken.

Laure Aerts antwoordt dat dit liefst voorafgaandelijk wordt aangevraagd, maar uiteraard in uiterste nood kan dit ook tijdens de uitvoering van de werken.

Luc Debondt verwijst nog naar de vraag uit vorige commissie over het speeltuig.

Schepen Van Otten meldt dat dit inmiddels geplaatst werd.

---

#### **4. Addendum bij de Overeenkomst Basisinfrastructuur Digitale Bibliotheek tussen vzw Cultuurconnect en Stad Turnhout over de gevangeniswerking van debibliotheek – Bekrachtiging** **GOEDGEKEURD**

##### **Toelichting**

Stad Turnhout en Cultuurconnect sloten een 'Overeenkomst Basisinfrastructuur Digitale Bibliotheek tussen vzw Cultuurconnect en Stad Turnhout' af waarin de wederzijdse afspraken over beheer, planning en financiering vastgelegd werden voor de samenwerking tussen Cultuurconnect en de Stad in het kader van de basisinfrastructuur digitale bibliotheek voor openbare bibliotheken, waaronder ook het Eengemaakt Bibliotheekstelsel.

Voor hun gevangenisbibliotheekwerking moeten verschillende gemeenten - zo ook Turnhout - een addendum bij deze overeenkomst afsluiten met de afspraken voor het collectie- en gebruiksbeheer voor deze specifieke werking.

##### **Notulen**

Schepen Van Otten geeft toelichting bij dit punt.

Eric Vos vraagt of de nieuwe werking als een meerwaarde wordt ervaren.

Schepen Van Otten zal een antwoord formuleren per mail en toevoegen aan dit verslag (zie hieronder).

*"Sinds Stad Turnhout enkel nog de werking van de Gevangenisbibliotheek Turnhout doet zijn er heel wat verbeteringen te merken op een aantal vlakken:*

- *Samenwerking met instelling: Nu we maar één gevangenis onder onze hoede hebben, is er een nauwere wisselwerking wat de samenwerking ten goede komt.*
  - *De gevangenismedewerker zit in het Coördinatieteam (CORT) voor cultuur en onderwijs in de gevangenis. In het CORT zitten ook telkens een directielid en Penitentiair Assistent (PA)*
  - *De samenwerking met de rekendienst voor boetenota's is sterk verbeterd.*
  - *De bibliotheek is drie namiddagen in de week open en dat is meer dan voordien. Hierdoor is de gevangenismedewerker beter in beeld bij het bewakend personeel.*
  - *De bibliotheekmedewerker heeft meer tijd om zich toe te leggen op een betere samenwerking met de instelling omdat de tijd van de medewerker niet meer verdeeld is tussen verschillende gevangenissen. Daarbij wordt eveneens heel wat verplaatsingstijd uitgespaard. De medewerker moet de verplaatsing niet meer maken naar Merksplas, Wortel of Hoogstraten. Ook voor die gevangenisbibliotheeken moet dit dus zeker een verbetering zijn.*
- *Samenwerking Vlaamse partners: ook met de diversie Vlaamse partners is er een betere samenwerking. Zo doneert de dienst Onderwijs lesboeken en andere boeken aan de bibliotheek. De bibliotheek bezorgt regelmatig themalijsten voor lessen.*
- *Collectie: er is meer budget vrij voor de collectie. Hierdoor is de bijna onverzadigbare vraag naar nieuw materiaal beter op te vangen.*  
*De collectie is ook beter up-to-date*
- *Bibliotheekwerk: Er is meer tijd voor de verschillende aspecten van bibliotheekwerk en ook het begeleiden van de leners binnen de instelling. Denk hierbij aan bv.:*
  - *Het opvolgen van leentermijn*
  - *Het opvolgen van boetenota's en schorsingen**Voor deze zaken was er voordien minder tijd waardoor het verlies aan materialen een pak hoger lag."*

---

#### **5. Convenant tussen Stad Turnhout en Erfgoed Noorderkempen met betrekking tot het opstellen van een beleids- en beheersplan voor kapellen en nissen, inclusief een subsidiereglement** **GOEDGEKEURD**

##### **Toelichting**

In het SJMP 2021-2025 werd voor 2021 een eenmalig budget van 25.000 EUR voorzien voor een proefproject rond het behandelen van vragen rond (onroerend) erfgoed door de verschillende stadsdiensten. Er werd als project gekozen voor de behandeling van vragen over kapellen en over beelden in nissen en tegen gevels. Dit project zal tussen 1 oktober 2021 en 30 juni 2022 uitgevoerd worden door de projectvereniging Erfgoed Noorderkempen. De projectvereniging is hiervoor de ideale partner omdat deze een grote expertise heeft op het vlak van advisering en van de waardering en categorisering van onroerend erfgoed en ook de lokale situatie goed kent. Het eindresultaat van het project voorziet een praktisch beleids- en beheersplan en een ontwerp voor een subsidiereglement, maar ook aanbevelingen over de vormgeving en inbedding van een lokaal eerstelijnsloket erfgoed. De modaliteiten van dit project zijn opgenomen in het voorliggend convenant tussen Stad Turnhout en Erfgoed Noorderkempen.

## Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Bart Sas toelichting bij dit agendapunt.

---

### **6. Veiligheids- en preventieplan 2020 – 2021**

**GOEDGEKEURD**

#### Toelichting

De federale overheidsdienst binnenlandse zaken vraagt in de mail van 27 mei 2021 aan ons stadsbestuur om de verlenging 2020-2021 van het strategisch veiligheids-en preventieplan 2018-2019 goed te keuren. Het toegekende jaarlijkse budget van 236 131,86 euro blijft ongewijzigd.

## Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Bob Raets toelichting bij dit agendapunt.

---

### **7. Convenant tussen stad Turnhout en verslavingskoepel Kempen**

**GOEDGEKEURD**

#### Toelichting

De gemeenteraad hecht goedkeuring aan het convenant tussen stad Turnhout en de Verslavingskoepel Kempen. Het betreft een samenwerking tussen ervaringsdeskundigen verslaving en professionele hulpverleners.

## Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Leen Dockx toelichting bij dit agendapunt.

Jan Van Steenberghe vraagt de hulpgroep er enkel is voor mensen met een drugproblematiek of komen ook andere verslavingsproblematieken aan bod en of er naast Turnhout nog andere gemeenten zijn waar men terecht kan met zulke problematiek.

Leen Dockx vult aan dat op de bijeenkomsten alle verslavingsproblematieken aan bod komen en dat er voorlopig 7 werkende contactgroepen zijn die men hoopt te kunnen uitbreiden tot 15 groepen.

Jan Van Steenberghe vraagt waarom de convenant loopt tot juni '26 wat een overlapping van de legislatuur is. Schepen Van Otten legt uit dat de budgetten worden opgemaakt tot 2025 en dit kan aanzien worden als een garantie voor deze convenant zodat deze ook een doorstart kan vinden in de volgende legislatuur. Andere convenanten lopen ook tot juni '26.

Wout Schafraet vraagt of er concrete cijfers zijn van een toename van problematiek tijdens corona.

Leen Dockx verduidelijkt dat het voornamelijk in Mol en Herentals moeilijk was om mensen met een verslavingsproblematiek te bereiken omdat de hulpverlening uit praatgroepen bestaat. Na een tijdje werden er praatessies met wandelgesprekken gehouden en worden er intussen ook veel online meetings georganiseerd. Sinds enkele maanden wordt er een serieuze toename ervaren en dan voornamelijk aanmeldingen voor de eerstelijnszorg. Bij het CGG zijn er intussen lange wachtlijsten.

Eric Vos meent dat er een sterk verhaal van samenwerking geschreven wordt, vooral dan de samenwerking met vrijwilligers die uit eigen ervaring spreken en dat er bijzonder knap werk wordt geleverd. TIM keurt dit agendapunt enkel goed als de convenant eindigt eind '25. Hij vindt het een rare kronkel dat men enerzijds huur moet betalen voor lokalen, maar dat er anderzijds subsidies voorhanden zijn.

Er kwam nog de vraag of er een evolutie kan worden waargenomen en wat de stand van zaken is van mensen met deze problematieken/of er veel terugval is.

Leen Dockx is hiervan niet zelf op de hoogte, maar vraagt info op bij Welzijnszorg Kempen.

---

### **8. Stadsboerderij - De Troef**

**GOEDGEKEURD**

#### Toelichting

Er wordt een toelichting voorzien m.b.t. Stadsboerderij Turnhout.

## Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Melanie Ryckaert toelichting bij dit agendapunt.

Bart Voordeckers denkt dat er weinigen verbaasd zijn dat deze samenwerking wordt stopgezet. De Troef had een andere visie dan wat er op de markt ligt/komt.

Schepen Wittebolle verduidelijkt dat we hieruit lessen kunnen trekken, ook naar een volgende juridische uitkomst. We draaien deze bladzijde om en zijn optimistisch om een nieuw verhaal te kunnen schrijven onder welke vorm dan ook.

Eric Vos vraagt of er gekeken werd naar de procedure om een stadstuinboer aan te trekken.

Schepen Wittebolle meldt dat er op heden geen stadstuinboer werd aangesteld. Er was wel 1 kandidaat die misschien in een andere vorm ooit wel in aanmerking kan komen.

Wout Schafraet vraagt welke projecten er nog lopen in samenwerking met De Troef.

Schepen Wittebolle antwoordt: de Klein Engelandhoeve, fietsstalling, Veldekenshof, maar verduidelijkt dat deze wel goed verlopen.

Om te eindigen wil schepen Wittebolle De Troef bedanken voor de samenwerking, maar ook Marc Machiels en Melanie Ryckaert voor het verrichte werk, maar ook voor het verdere verloop dat nog komt.

---

## 9. Kandidatuur Nationaal Park Taxandria

### GOEDGEKEURD

#### Toelichting

Toelichting stand van zaken Nationaal Park Taxandria

#### Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Marc Machiels toelichting bij dit agendapunt.

Bart Voordeckers is blij te zien dat er een belangrijke stap werd gezet, maar de volgende stappen zullen de belangrijkste zijn. Er moeten terug gesprekken aangegaan worden. Er dienen zich veel opportuniteiten aan. Zelfs vanuit Nederland is er een belangrijke aanknopng om tot een aaneengesloten gebied te komen over de grenzen heen. Er moeten ook andere partners bij betrokken worden.

Schepen Wittebolle deelt deze mening ook. Er zullen asap gesprekken opgestart worden. Oud-Turnhout is penhoudende gemeente en zij zullen hierin dus het voortouw moeten nemen. Er is nog veel werk, maar er worden stappen gezet.

Wout Schafraet vraagt welke oppervlaktevereisten Vlaanderen stelt en vraagt wat verduidelijking van de slide op pagina 5.

Marc Machiels meldt dat er 5 000 ha moet kunnen worden aangetoond als potentieel gebied. Er zijn nog heel wat percelen die in aanmerkingen komen, soms aangrenzend, maar soms ook in losse stukken. Hier moet de vraag gesteld worden hoe we deze beter kunnen doen grenzen aan elkaar om zo één groot aaneengrenzend gebied te krijgen. In Nederland is er veel commotie gekomen over een mogelijke deelname hieraan. Er zal eerst in Nederland een consensus moeten komen vooraleer zij verder betrokken zullen worden in deze gesprekken. Het ANB heeft zelf nog stukken grond liggen in Mol en ook in Merksplas liggen er nog bruikbare gebieden die moeten gefinetuned worden met stakeholders. Van zodra er de zekerheid van de partners is, wordt er met de desbetreffende gemeenten in gesprek gegaan.

Eric Vos vindt de indiening een goede zaak, maar stelt een gebrek aan vertrouwen vast. Er moet een traject gelopen worden met kans op slagen anders wordt het een moeilijk verhaal.

Koen De Busser denkt dat het voor de landbouwers van groot belang is welke compensatie hier tegenover staan en dat dit goed gecommuniceerd moet worden naar hen.

Marc Machiels vindt het daarom ook belangrijk om te pleiten voor een warme sanering: een goede compensatie voor landbouwers voorzien die willen stoppen met hun bedrijf en een vergoeding ontvangen waardoor ze ook effectief kunnen stoppen.

---

## 10. Bodemanalyses moestuintjes

### GOEDGEKEURD

#### Toelichting

Tijdens de hevige regenval van begin juni overstromden enkele volkstuintjes: aan de Parkwijk (Rozenlaan) en Steenweg op Gierle (Veedijk). Het Provinciaal Instituut voor Hygiëne nam in opdracht van de Stad Turnhout enkele bodemstalen om de bodemkwaliteit na de overstroming te controleren. Er worden enkele verhoogde concentraties vastgesteld maar zonder dat dit enig risico betekent voor het gebruik als moestuin. Het advies voor beide locaties is dat groenten kunnen geteeld worden.

#### Notulen

Aan de hand van een ppt licht schepen Wittebolle dit agendapunt toe.

Uit het publiek komt de vraag vanwaar de loodvergiftiging komt.

Marc Machiels meldt dat dit waarschijnlijk een historische verontreiniging is, dus een verontreiniging van vele jaren geleden is. Vroeger bestonden de waterleidingen uit lood. Door de verschillende overstromingen doorheen de jaren is deze lood vrijgekomen en door overstromingen terechtgekomen in de moestuintjes.

---

## 11. Bezoekcijfers zomer Musea Turnhout

**GOEDGEKEURD**

### Toelichting

Presentatie van de bezoekcijfers van de laatste 3 zomers in cijfers en een overzicht van de zomeractiviteiten 2021.

### Notulen

Aan de hand van een ppt licht schepen Wittebolle dit agendapunt toe.

Eric Vos bedankt de diensten voor de gedane inspanning.

---

## 12. Ondertekenen Vlaams Energie- en Klimaatpact

**GOEDGEKEURD**

### Toelichting

Vlaanderen en de lokale besturen slaan d.m.v. het Lokaal Energie- en Klimaatpact de handen in elkaar om samen de nodige transitie in het energie- en klimaatbeleid waar te maken. Aan de hand van vier concrete en herkenbare werven wil men inzetten op krachtadig beleid. Met de ondertekening van het Klimaatpact engageert het bestuur zich om mee de Vlaamse doelstellingen te realiseren en heeft ze bijgevolg recht op financiële ondersteuning van de Vlaamse overheid d.m.v. trekkingsrecht.

### Notulen

Aan de hand van een ppt licht Katrijn Driesen dit agendapunt toe.

Schepen Wittebolle vult nog aan dat er getracht werd een integraal verhaal voor te stellen, maar dat hier zeker nog op wordt teruggekomen.

---

## 13. IR1 - Vraag van raadsleden Luc Debondt, Rudy Elst: Plannen nieuwe schaatsbaan

**GOEDGEKEURD**

### Toelichting

1. Is er nog enige evolutie en perspectief voor de realisatie van een ijsbaan in Turnhout?
2. Zoja, welke initiatieven worden hierin genomen?
3. Zijn er recent nog contacten met de ijssportverenigingen en kan men de clubwerking (elders) continueren?

### Notulen

Deze vraag werd behandeld onder het agendapunt 'stand van zaken sportinfrastructuurdossiers'.

---

## 14. IR 2 - Vraag van raadslid van raadslid Peter Roes: Opportuniteit stadsboerderij in het zuiden van de stad

**GOEDGEKEURD**

### Toelichting:

In juni tijdens de gemeenteraad stelde TIM de vraag of de stad bereid is om een stadsboerderij in het zuiden van de stad te organiseren. TIM stelde de vraag nav de opportuniteit dat mogelijk de boerderij van boer L. V. verkocht wordt. Het is nog de enige boerderij die in het hart schorvoort staat. Het zou jammer zijn mocht deze verloren gaan. TIM ziet kansen om in het geheel van alle ontwikkelingen in Schorvoort naar analogie met de stadsboerderij in het noorden, zo een gelijkaardig aanbod creëert in het zuiden.

De schepen antwoordde toen dat men alle pistes zou bekijken? Mijn vraag

1. Wat is de stand van zaken
2. Wat heeft de schepen al bekeken?
3. Is er al meer duidelijkheid of deze locatie gunstig is om een zuidelijke stadsboerderij te ontwikkelen?

### Notulen

Schepen Wittebolle vult nog aan dat de dienst Omgeving ook had opgemerkt dat de boerderij te koop stond. De Ark heeft de boerderij gekocht en door de goede verstandhouding met De Ark zullen er zeker goede afspraken gemaakt kunnen worden wat de tuin betreft.

---

**15. IR 3 - Vraag van raadslid van raadsleden Luc Debondt, Peter Roes: Dialoog Schorvoort door Leo Van den Broeck**  
**GOEDGEKEURD**

### Toelichting

Het Turnhoutse stadsbestuur stelde Leo Van De Broeck (Vlaams ingenieur-architect Van 2016 tot 2020 was hij de vierde Vlaams Bouwmeester) aan om in dialoog te gaan met vertegenwoordigers van verschillende verenigingen van Schorvoort. Ook werd hydroloog en bodemdeskundige Dirk Van Look gehoord. Mijn vragen:

1. Hoe zijn de gesprekken verlopen tussen Leo Van Den Broeck en de verantwoordelijke van de verenigingen ?
2. Hoe was het gesprek met Dirk Van Look?
3. Wat zijn de bevindingen van Leo Van Den Broeck na de gespreksronde ?
4. Wat zijn de volgende stappen in dit dossier?

### Notulen

Schepen Wittebolle licht deze vraag toe.

Dhr. Van den Broeck heeft verschillende mensen van Schorvoort gesproken, zoals onder meer personen uit 'Schorvoort 2020', eigenaars van Orion,... Er zal een lijst opgemaakt worden wie hij allemaal gesproken heeft. Hij bouwt op als een puzzel, vanuit verschillende ooghoeken/standpunten. Eind september/begin oktober wordt er een nota opgemaakt waarin verduidelijkt wordt wat er allemaal besproken/gezegd is geweest. Er zal moeten gekeken worden hoe de puzzel moet worden gelegd en hoe dit wordt aangepakt. Het kabinet van de minister werd inmiddels ook ingeschakeld om hierin een rol te spelen. De timing die wordt vooropgesteld zou haalbaar moeten zijn. Schepen Wittebolle heeft een goed gevoel bij zijn aanpak, welke nogal hard kan overkomen, maar dit zal zijn open aanpak ten goede komen.

Wout Schafraet juicht de gezette stappen enorm toe. Het persbericht verscheen kort na de gemeenteraad van juni, waarna een lange zomerbreak volgde en dus niet meer op de hoogte was van de stand van zaken. Maar hij is enorm verrast en gelooft ook in deze aanpak. Hij vraagt nog om '*vervolg van partner na consensus*' even te verduidelijken want dat was een wat onduidelijke uitleg.

Schepen Wittebolle benadrukt nogmaals dat de aanpak om de puzzel te leggen een belangrijk gegeven zal worden om tot een consensus te komen. Er zal een moderator worden aangesteld om te bemiddelen tussen alle belanghebbenden. Of hij dat wordt of nog een andere derde, moet nog bekeken worden.

Vanuit het publiek komt de vraag of de consensusnota verkrijgbaar is.

Schepen Wittebolle antwoordt dat dit een openbaar document is. In één van de volgende commissies (19/10 of 23/11 afhankelijk van de stand van zaken van zijn gesprekken) zal er een overzicht zijn met wie dhr. Van den Broeck allemaal gesproken heeft en wat er allemaal gezegd is geweest. Het is zelfs misschien een goed idee om hem zelf uit te nodigen en zijn verhaal te horen.

Eric Vos merkt nog op dat een evaluatie op het college misschien ook nodig is.

---

**16. IR 4 - Vraag van raadslid van raadslid Bart Voordeckers: Stand van zaken Nationaal Park**  
**GOEDGEKEURD**

### Toelichting:

Tegen 15 september moesten de kandidaturen worden ingediend voor de Open oproep Nationale Parken Vlaanderen. Graag had ik een stand van zaken gehad van dit dossier.

### Notulen

Deze vraag werd toegelicht bij het agendapunt 'Nationaal Park'.

---

**17. IR 5 - Vraag van raadslid van raadslid Wout Schafraet: Bemiddeling door Leo Van Broeck - dossier AA-vallei**  
**GOEDGEKEURD**

### Toelichting:

Op 29 juni kregen wij een persbericht van het stadsbestuur over de aanstelling van Leo Van Broeck als bemiddelaar in het dossier van de Aa-vallei. Daarna werd door de stad een lijst samengesteld van stakeholders met wie Leo Van Broeck in dialoog zou gaan. Wij vroegen die lijst met stakeholders op bij de diensten en drongen

aan om ook hydroloog en bodemexpert Dirk Van Look in de gesprekken te betrekken, wat ondertussen ook gebeurde.

Aangezien het persbericht van 29 juni de dag na de laatste gemeenteraad van het afgelopen semester werd verstuurd, werden de gemeenteraadsleden tot hiertoe op geen enkele manier betrokken in dit proces. Noch bij de beslissing om Leo Van Broeck aan te stellen (een beslissing die wij alvast toejuichen), noch bij het samenstellen van de lijst met stakeholders.

Vandaar onze vragen:

1. Wat is het verdere verloop van het bemiddelingstraject tussen Leo Van Broeck en de stakeholders? Wanneer mogen we de consensusnota verwachten?
2. Hoe en wanneer worden de gemeenteraadsleden in het hele proces betrokken?

#### **Notulen**

Deze vraag werd toegelicht bij de vraag 'Dialogo Schorvoort Leo Van den Broeck'.

---

#### **18. Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn** **GOEDGEKEURD**

#### **Notulen**

Er werden geen extra punten aangebracht.

---

#### **19. Uit het college** **GOEDGEKEURD**

#### **Notulen**

Er werden geen punten aangebracht.

---

Charlotte Verboven  
Commissiesecretaris

---